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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 24 noiembrie 2016, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.2551 din 18 noiembrie 2016 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 24 noiembrie 2016, ora 1300, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Cioacă Ionuţ 

3. Săndulescu Petronela Marinela 

4. Ilie Clement 

5. Gâdea Gheorghe 

6. Sîrbu Mitică 

7. Barbu Ionuţ 

8. Falan Corina Ionela 

9. Nichita Tereza 

10. Ionescu Liviu Ovidiu 

11. Pick  Ladislau 

12. Sîrbu Adelina Veronica 

13. Matei Mihai 

14. Ţigănilă George 

15. Ciulacu Mirela 

16. Meclea Alina 

17. Vladu Alexandru 

18. Neacşu Lucian 

19. Anghelescu Adrian Valentin 

20. Muscalu Ionel 

 

Absenţi:  

1. Dragomir Ion 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Cioacă Ionuț, ales prin H.C.L. nr. 312 din 05 

septembrie 2016. 
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Domnul consilier Cioacă Ionuț: Bună ziua! Este ora 1300, haideți să începem 

ședința ordinară! Domnule secretar, dacă avem cvorum? 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 19 consilieri, putem începe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Să ascultăm imnul național. Vă mulţumesc! Acum, 

înainte de a trece la ordinea de zi, având în vedere că acum 100 de ani au fost ceva 

evenimente neplăcute prin zona noastră, o să-l rog pe domnul Păunescu să ne facă o 

scurtă prezentare. 

Domnul consilier Păunescu Emil: Domnule președinte, doamnelor și domnilor 

consilieri, stimați concetățeni, este momentul să comemorăm un centenar trist. La 14 și 

15 noiembrie 1916 pe stil vechi, pe stilul calendarului gregorian, pe stilul nou cum se 

spunea, 27 și 28 noiembrie, orașul Giurgiu a suportat cea mai mare distrugere din istoria 

sa. Putem spune, singurul oraș distrus în România în primul război mondial. A fost 

invazia trupelor puterilor centrale, germanii, austro-ungarii, bulgarii și turcii, care au 

bombardat și au incendiat intenționat, fodul principal de locuințe. După război, Prefectura 

județului Vlașca a apreciat că 50% dintre gospodării au avut pagube majore. Zona 

centrală a orașului, într-o proporție și mai mare, se pare, cam 80% a avut de suferit. 

Lucrul este greu de documentat în amănunțime, fiindcă evident și arhiva a dispărut în 

aceste condiții. Foarte multă populație s-a refugiat, fie în mediul rural, fie în Moldova, 

acolo unde se retrăsese administrația și armata. La ora aceasta pot spune că este în 

desfășurare o investigație fără precedent în istoriografia noastră, în ceea ce privește 

reconstituirea pierderilor de vieți omenești. Deci, dacă ne este greu să știm câți civili au 

murit, dintre cetățenii orașului Giurgiu, până în momentul de față am identificat 250 de 

bărbați care au murit pe frontul din Moldova, dar sunt mai mulți. În actele de stare civilă 

înregistrările se fac și la 10 ani distanță, deci, mai avem de investigat în această direcție. 

Aceste informații istorice țin să sublinieze două lucruri, unul l-am afirmat deja, dar țin să-

l subliniez: suntem singurul oraș din România care a afost martirizat în primul război 

mondial și în ultima zi a ostilităților, la 10 noiembrie, pe stil nou, așa cum mulți dintre 

dvs., care au fost în Consiliul trecut, își amintesc. Consiliul a aprobat că 10 noiembrie 

este o zi istorică a orașului Giurgiu, este o zi pe care o vom sărbători cu fast peste doi ani, 

fiindcă vor fi 100 de nai de la eliberarea orașului. Noi suntem singurul oraș eliberat de 

armata franceză. Francezii au fost impresionați de orașul ruinat pe care l-au găsit, au 

raportat guvernului lor și guvernul francez a decorat orașul nostru cu Crucea de război cu 

palmete. Delegația militară pe care Franța a trimis-o la încoronarea lui Ferdinand și a 

Mariei la Alba Iulia în octombrie 1922, a mai făcut în România două popasuri: la Giurgiu 

și la Mărășești, unde a acordat această decorație. Aici la Giurgiu, momentul este legat de 

monumentul din parcul Alei, de placa de marmură din vechea locație a Primăriei, actuala 

Școală de muzică Victor Karpis și de o tradiție pe care am subliniat-o după 1990, când 

am reintrodus în nomenclatorul stradal, numele Mareșalului Foch și a Generalului 

Berthelot. Un mare prieten al românilor care a avut cartierul general la Giurgiu, câteva 

săptămâni. Vă mulțumesc pentru atenție și pe cei care doresc să participe la un moment 

de comemorare la Catedrala orașului, după slujba de duminică, îi invităm la biserica 

Adormirea Maicii Domnului, unde pentru strămoșii care au avut de suferit, va fi un 

moment creștinesc. 
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Domnul consilier Cioacă Ionuț: Vă mulțumim! Revenim la ale noastre. Avem de 

aprobat două procese verbale. Procesul verbal al şedinţei ordinare din data 27 octombrie 

2016. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 09 noiembrie 2016. Cine este 

pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Acum să trecem la ordinea de zi a ședinței de astăzi! Avem ordinea inițială formată 

din 25 de puncte și am rugămintea să acceptați suplimentarea acesteia cu încă 10 puncte.  

Un punct, este vorba de alocarea unei sume pentru cadouri oferite copiilor salariaților cu 

ocazia sărbătorilor de iarnă. A doua – privind aprobarea tarifelor practicate de Giurgiu 

Servicii Locale S.A. pentru serviciul de salubrizare și apoi sunt 8 proiecte europene: patru 

privind aprobarea documentației și patru privind depunerea. Au trecut toate prin comisia 

de buget-finanțe. 

Dacă sunt discuţii? Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Vă mulțumesc! 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării taxelor de începere 

a licitaţiei pentru închirierea activelor sălii de prezentare din incinta Pieţei de 

gross pentru peşte 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Dacă îmi permiteți, ieri am fost în 

cadrul Pieței de Gross de Pește. Întradevăr aveau dreptate, dar am o singură remarcă. 

Practic, de ce nu s-a soluționat această problemă cu câteva luni de zile în urmă și am 

încărcat bugetul cu niște cheltuieli, aiurea și cine își asumă aceste cheltuieli derulate până 

în momentul de față? Astfel încât, nu putem să-l punem în prețul de pornire al licitației, 

fiindcă, iarăși nu am avea utilizatori. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Probabil că la acel moment nu și-au dat seama cei 

care au făcut materialul de ședință și acum a fost identificat. Cheltuielile, presupun că nu 

s-au, adică acei bani nu s-au cheltuit, care au fost previzionați. Se va încheia la sfârșitul 

anului, probabil în pierdere cu acei bani, bugetul. Nu s-au cheltuit, a fost o previziune 

care nu va fi atinsă. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Nu a fost previziune. A fost 

constituire până la data a doua a constituirii licitației, ulterior putem să considerăm 

pierdere. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Și dacă nu venea nimeni să închirieze și rămânea 

cu acele tarife până la sfârșitul anului, ce consideram că sunt? 
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Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Noi vom fi de acord, tocmai pentru 

a elimina această povară a bugetului și sper ca pe viitor să se ia în calcul orice alternativă 

de modificare și de aducere a investitorilor. Mulțumesc! 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: O singură întrebare: dacă aparatul 

administrativ al Pieței de Pește, în urma acestor întârzieri, își acoperă toate cheltuielile, 

inclusiv cele salariale, de utilități, tot? 

Domnul director Delea Adrian: Nu își acoperă cheltuilelile. Noi nu avem voie să 

facem profit. Dacă am fundamenta tarifele și am băga toate cheltuielile în tarif, nu mai 

vine nimeni. Ajungem la închirierea unei vitrine frigorifice la 14-15 milioane. 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: M-am referit la faptul că nu neapărat, 

trebuie să aprobăm o creștere a tarifelor pentru acoperirea aparatului administrativ, 

trebuie să ne gândim la o dimensionare a aparatului administrativ. 

Domnul director Delea Adrian: Da, strict personalul direcției care a fost 

fundamentat pe proiect european – 10 persoane, salariile se asigură din acele chirii, 

pentru personalul pieței. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 6 

abțineri (domnul Pick Ladislau, doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna 

Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela). 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării 

Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.6 din data 31 ianuarie 

2013 privind aprobarea obligaţiilor şi răspunderilor care revin Primăriei 

municipiului Giurgiu, instituţiilor publice, agenţilor economici şi cetăţenilor 

pentru buna gospodărire a localităţii 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil, cu o singură propunere pe care am avut-o, în sensul de a se cuprinde și PFA-

urile. Sunt foarte mulți agenți economici care nu sunt neapărat persoane fizice sau 

juridice, sunt persoane fizice autorizate și dacă încheiem un proces verbal de 

contravenție, o să fie aproape sigur nul. În condițiile în care el nu este încadrat ca 

persoană fizică autorizată. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Spuneți la ce articol ca să-l punem ca 

amendament. 

Domnul consilier Ciobanu Lazăr: La toate articolele. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Având în vedere că Poliția Locală aplică, 

ar putea ca să și facă precizarea, unde consideră că e necesar. 

Domnul secretar Roșu Petre: Inclusiv persoane fizice autorizate. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Am înțeles, o să-l propunem ca amendament. 

Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Mai este o problemă, pentru 

persoanele fizice este prevăzut un cuantum de amendă, iar pentru persoanele juridice un 

alt cuantum. PFA-urile unde le încadrăm? 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: La persoane juridice. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu vroiam să discut puțin pe acest proiect. 

Spune: având în vedere expunerea de motive, anunțul, fără număr, fără dată, asta ca mod 

de formulare. Este un proiect destul de important.  

Proiectul există, este din 2013, întrebarea este, dacă tot l-am avut, acum îl 

îmbunătățim, nu am văzut nici o schimbare în proiectul acesta să se facă și anul acesta am 

mai avut o interpelare pe acest proiect. Sunt foarte multe terenuri în Giurgiu care nu sunt 

îngrădite, care sunt pline de bălării, sunt multe case care încă stau să cadă și toate sunt 

incluse aici, în acest proiect. Sunt curți care dacă mergi pe trotuar nu poți s-o faci din 

cauza ierbii. Întrebarea este: de ce tot facem aceste îmbunătățiri dacă nu am luat nici o 

măsură ca totul să decurgă normal? Mai bine, pe proiectul existen care l-am avut, am 

făcut ceva ? Am luat măsuri? Am văzut că mai băgăm ceva în proiectul acesta, îl mai 

cosmetizăm, dar o să vedem că el rămâne neaplicabil. Cine pune în aplicare acest proiect? 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Poliția Locală. 

Domnul consilier Ciobanu Lazăr: Noi am venit cu amendamentele respective 

deoarece Hotărârea nr.6 nu prevedea ceea ce noi am cerut acum. De aceea am venit în 

fața dvs., ca să prevadă și să trecem la aplicarea măsurilor respective. Dacă doriți, noi vă 

putem pune la dispoziție amenzile pe care le-am dat pe terenuri virane care sunt pline de 

buruieni, pe case care stau să cadă…. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Sunt lucruri care deranjează când mergem prin 

oraș. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre cu amendamentul propus de comisie. Cine este pentru? 20 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unor facilităţi în 

domeniul învăţământului din Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Este un lucru bun că ne gândim acum și la 

copii să le oferim abonamente. Mă gândesc, că după școală, majoritatea merg și la alte 

activități și sunt foarte mulți copii care au încă 2-3 activități după ce termină școala. 

Aceste abonamente sunt bugetate sau intră în bugetul pe care noi l-am aprobat acum două 
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ședințe? Sunt bugetate undeva sau deja le aprobăm, sunt undeva în aer și mâine ne 

gândim că nu avem cum să le susținem. Cine susține aceste abonamente? 

Domnul secretar Roșu Petre: Vedeți la art.3 cine le suportă: societatea de transport 

local. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: 50%. 

Domnul secretar Roșu Petre: Da, 50%, restul sunt suportate de stat. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: De Primărie! 

Domnul secretar Roșu Petre: Nu, din bugetul local, din bugetul de stat. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din Bugetul Local a 

sumei de 9.200 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor 

Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu, în beneficiul 

copiilor acestora, cu ocazia sărbătorilor de iarnă – Crăciunul 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț:  Discuţii? 

Domnul consilier Țigănilă George:  Dăm la grădinițe, dăm la școli, de ce mai dăm 

și la unități? 

Domnul secretar Roșu Petre: Este vorba de copii salariaților din Primărie. 

Domnul consilier Țigănilă George:  Se dă la Poliția Locală, se dă la Primărie, se dă 

la Taxe și Impozite. Hai să dăm la toate unitățile! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: La toate care au cerut, am dat. 

Domnul consilier Țigănilă George:  O dată ce dăm la școli, mai dăm încă o dată la 

servicii? Să se facă un pachet consistent, să nu se mai dea și la unii…. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Noi discutăm de copii salariaților din Primăria 

Giurgiu. 

Domnul consilier Țigănilă George:  Salariații nu sunt și elevi? Nu au copii elevi? 

Domnul consilier Ilie Clement: Suma pe care noi am aprobat-o în luna trecută se 

referă la toți copii care sunt într-o unitate de învățământ. Ori, structurile subordonate 

Primăriei și Consiliului Local, au luat măsura prin noi, să primească și ei, ca orice altă 

instituție de stat, fie că ar fi Șantierul Naval sau alte instituții. Ce vi se pare anormal? 

Domnul consilier Țigănilă George:  Un copil ia două pachete, un copil ia decât o 

singură dată. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: În toate instituțiile se dau. Și la Finanțe și la 

Consiliul Județean se dau. Oricum va primi două pachete. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: O dată vor lua de la școală și o dată vor lua de la 

părinții lor. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Haideți să ne înscriem la cuvânt și să vorbim pe 

rând! Oricum, cei care au părinții la alte instituții vor primi două pachete. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Oricum, un copil trebuie să 

primească de două ori: și de moș Nicolae și de moș Crăciun. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Colegul meu a vrut să spună că am 

aprobat o dată din bugetul Primăriei, 26 de lei plus TVA, pentru toți copii 

instituționalizați, ciclul gimnazial… 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Copii instituționalizați înseamnă cei care sunt 

cuprinși în casele de copii. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Mă scuzați! Cei de la creșe, 

grădinițe și ciclul gimnazial. Este adevărat sau nu? Ulterior, nu este adevărat că toți copii 

de la alte instituții vor primi, ci acolo unde se permite, iar aici, colegul meu vrea să spună 

că unii copii sunt mai privilegiați decât alții. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Am înțeles. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Nu putem să interzicem o mică 

bucurie copiilor. Am fi de acord către toți copii și… 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Și noi am vrea și de aia venim cu aceste proiecte 

de hotărâri, să dăm la cât mai mulți. Nu ne permite legea să dăm la toți, dăm doar celor 

care putem. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Se face confuzie între pachetele pe care le-am 

aprobat cadouri la copii de pe tot municipiul care sutn școlarizați și aceste cadouri care 

sunt ale angajatorilor. Acum, noi suntem pe post de angajator, fie că este Primăria, fie că 

este Poliția Locală, DIT sau celelalte direcții ale Primăriei care au cerut aceste fonduri 

pentru copii. Sunt și alte societăți particulare și întreprinderi de stat sau alte unități 

bugetare care fac același lucru. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Suta care se va da, sub ce formă va fi? 

Tichet cadou sau… 

Domnul Leafu Marius: Vor fi produse. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Dacă nu mai sunt alte discuţii? Cine este pentru? 

20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale 

pentru anul fiscal 2017 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? 
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Domnul consilier Matei Mihai: Suntem de acord, dar avem de adus un 

amendament și anume: în cadrul persoanelor juridice pentru clădiri nerezidențiale cota de 

impozit pentru anul 2017 să fie redusă de la 1,3 la 0,4. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nerezidențiale. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Proiectul spune că e de la 1,3 la 0,2. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu! Pentru persoane juridice clădiri 

nerezidențiale. 

Domnul consilier Matei Mihai: Acesta este singurul amendament. Deci, la 

persoane juridice pentru clădirile nerezidențiale. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Prin acest proiect este stabilit maximul. 

Propunerea colegului meu este aceea de a stabili un impozit pentru acest tip de clădire de 

0,4, nu de 1,3, de a se reduce. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Am înțeles propunere. Dacă mai sunt alte discuții? 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Cum s-a ajuns la 0,4 și de ce nu 0,8 sau 

0,9? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Puteți propune și dvs. 0,8 sau 0,9! 

Domnul consilier Matei Mihai: Dvs. cum ați ajuns de la 0,2 la 1,3? 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: În condițiile în care dvs. veniți și propuneți 

0,4, probabil aveți un calcul făcut. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ne încadrăm în limitele legale! Repet! Există o 

limită minimă și maximă de la 0,2 la 1,3. S-a propus 1,3! Ne gândim la un impozit care să 

poată fi suportat, să nu devină împovărător pentru persoana juridică. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Dacă îmi permiteți, domnule 

Ionescu, cred că ar fi cazul să amânăm și să discutăm despre orașele în care economia 

merge, practic s-a scăzut de la persoanele juridice și s-a crescut puțin la persoanele fizice, 

astfel încât să nu se dezechilibreze bugetul și să se ajungă la un considerent normal și 

eficient în acordarea acestor facilități sau scăderea cotei de impozitare pentru terenurile și 

clădirile nerezidențiale și practic un efort minim pentru populație, dar antreprenorii dând 

locuri de muncă, persoanele fizice puteau să suporte majorarea de 0,1 sau 0,2. Dar, încă o 

dată, fără a dezechilibra bugetul. Fiindcă e inadminibil, o zonă atât de sus, să aibă la 

persoane juridice 0,7-0,8 și noi, într-un oraș sărac să avem 1,3, maximul cât permite 

Codul Fiscal. Asta, probabil am vrut să subliniem. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Este vorba de o orientare spre minim, domnule 

Ionescu. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Doamna consilier, pe viitor, haideți să ne înscriem 

la cuvânt, că altfel vorbim fiecare și nu înțelege nimeni nimic. Dacă mai sunt alte 

discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu cred că trebuie văzut ce influență are 0,4 

sau 1,3%. Ar trebui să știm care este baza de impozitare și care este diferența de încasat 

pe un an de zile. 

Domnul Peia Virgil: La persoane fizice unde s-a redus de la 1,3 la 0,2, e o diferență 

de vreo 500 de mii. La persoane juridice nu e nici o diferență că nu am modificat. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: S-a menținut cota de anul trecut. Așa este! 

Domnul Peia Virgil: Tebuie să găsim alte surse. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Pe baza acestor încasări trebuie să facem 

bugetul pe anul viitor. Dacă vom scădea așa, după ureche, orice impozit, fără să avem o 

justificare, vom constata că bugetul pe anul viitor nu ne va junge să avem nici cheltuielile 

de funcționare. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Avem nevoie de o prezentare detaliată a acestor 

limite. Este punctul de vedere al domnului Vladu! Dacă ar fi să luăm în calcul ce spune 

dumnealui, am avea nevoie de o prezentare detaliată. Ce înseamnă asta? Să ne dea o 

explicație, ce înseamnă 0,2 și ce înseamnă 1,3. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Domnul director v-a dat explicații pentru ceea ce a 

propus. Cei care făceau amendament ar fi trebuit să vină cu explicații, ce ar însemna o 

diminuare. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Păi, da, dar eu nu știu ce înseamnă un impozit 

pentru o persoană fizică sau ce e pentru o clădire nerezidențială în centru și nu știu nici la 

periferie. 

Domnul Peia Virgil: Clădirile nerezidențiale se calculează, impozitul se calculează 

în funcție de valoarea impozabilă stabilită de către un evaluator autorizat. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Și amplasarea acelei clădiri nerezidențiale, de 

ea nu se ține cont? Se ține cont la evaluare și de poziționarea imobilului? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: La evaluare se explică unde 

este situat, valoarea imobilului… 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Propun amânarea, mai ales că 0,2 

va fi pentru persoanele fizice de aprozimativ 500 de mii, dar în scădere și pe proiectul de 

buget de anul viitor și scăderea la persoanele juridice la 1,0% sau 0,9, încurajez alți 

antreprenori și vei avea baza de impozitare pentru mai mulți, putând acoperi practic 

scăderea de la persoanele fizice. Asta înseamnă în viziunea mea, strategie durabilă de 

dezvoltare. Mulțumesc! Propun amânarea! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Eu am înțeles așa, și dacă am înțeles greșit, poate 

mă corectați. Spre deosebire de anul trecut am scăzut, am văzut acolo de la 1,3 la 0,2 

pentru persoanele fizice care desfășoară activități în clădiri nerezidențiale și pentru 

persoanele juridice a rămas la 1,3 ca și anul trecut. Eu îmi aduc aminte că dvs., colegii 

mei de la PNL, în mandatul trecut, a făcut doamna avocat exact această modificare de la 

1,3 la 0,3 pentru persoanele fizice care desfășoară activități în clădiri nerezidențiale. Nu? 

S-a analizat, s-a văzut care este impactul bugetar și am înțeles că impactul bugetar este de 

500 de mii de lei. Asta înseamnă destul, dar dacă mai scădem și de la persoane juridice de 

la 1,3 la 0,4, un calcul ați făcut să vedem impactul bugetar? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Păi, asta ceream! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Păi, nu se poate face! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Eu cred că în cadrul comisiilor în care dvs. ați fost, 

trebuia să discutați, ca apoi la ședința de Consiliu, să vă facă calculul să vedeți care este 

impactul. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Vă rog frumos! A devenit un dialog între trei 

consilieri și nu se mai poate așa. Trecem la vot și asta e! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Am observat că pe anul trecut la 1,3 

maximul pe Codul Fiscal, mulți antreprenori au plecat cu afacerile în comune sau în sate. 
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Este cazul și multor colegi de-ai dvs.. Eu asta vreau să nu se întâmple și practic să avem 

un echilibru al bugetului și să avem o rearanjare a impozitului. De aceea vă cer amânarea 

și analizarea fiecărei strategii în parte. Mulțumesc! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Am înțeles punctul dvs. de vedere. Odată ce a 

intrat pe ordinea de zi, eu o să-l supun la vot. În cazul în care nu întrunește numărul 

necesar de voturi, o să-l discutăm în altă ședință. 

Domnul secretar Roșu Petre: Supuneți-l în forma inițială! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: În forma amendată! De ce am adus 

amendament? Nu e corect așa! 

Domnul secretar Roșu Petre: Se supune la vot forma inițială. Dacă nu iese, se 

supune cu amendament. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Da! Dar e ilogic! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț:  Nu e ilogic deloc! Acesta este regulamentul! 

Domnul secretar Roșu Petre: Acesta este proiectul inițial! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Chiar vă rog să-mi arătați în regulament unde 

scrie așa ceva. 

Domnul secretar Roșu Petre: Citiți regulamentul! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț:  Haideți, vă rog frumos! Cine este pentru forma 

inițială? 13 voturi pentru.  Împotrivă? 7 voturi împotrivă împotrivă (domnul Pick 

Ladislau, doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina 

Veronica, domnul Matei Mihai, domnul Anghelescu Adrian Valentin, doamna Ciulacu 

Mirela). Abţineri?  

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ce facem cu amendamentul? Venim cu 

amendamente de dragul de a le formula? 

Domnul secretar Roșu Petre: Supuneți-l la vot! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Proiectul a trecut! 

Domnul secretar Roșu Petre: Se votează separat amendamentul.  

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Atunci am vorbit degeaba! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Nu vorbiți degeaba! Oricine poate să facă 

amendament. Dacă toate amendamentele s-ar aproba, vă dați seama ce ar ieși din acea 

hotărâre! Se votează întâi forma propusă și apoi amendamentul. 

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind Taxa de Habitat pentru persoanele fizice 

începând cu anul 2017 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Cioacă Ionuț:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de funcţii 

al Aparatului de specialitate ale Primarului Municipiului Giurgiu şi Direcţia de 

Evidenţă al Persoanelor 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi a 

Statului de Funcţii ale Centrului Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț:   Discuţii? 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: Nu am regăsit în organigramă la 

Ansamblul Doina Dunării, sunt date 16 posturi din care 10 vacante. Nu am regăsit pe cele 

6 ocupate. În schema de organigramă nu sunt bifate. Cel puțin în materialul pe care l-am 

primit. 

Domnul director Pețanca Virgil:  Rezultă o nouă organigramă, practic este 

transformat taraful în orchestră și aceste locuri vor fi toate vacante. 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: Am înțeles! Acum sunt 6 ocupate, dar în 

organigramă nu se regăsesc. 

Domnul director Pețanca Virgil: După cum vedeți, nu sunt specialitățile puse la 

organigrama nouă, pentru că fiind vorba de instrumentiști, instrumente tradiționale, ei nu 

au studii de specialitate și atunci am spus posturi de instrumentiști. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț:   Mulțumesc! Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 7.000 lei, doamnei Ţipău Alina din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? 

Domnul consilier Pick Ladislau: Eu aș vrea să fac un comentariu legat de cele ttei 

ajutoare, de cele trei proiecte care sunt incluse în ședința de astăzi și vroiam să întreb câte 

solicitări au fost pentru această lună, de ajutoare financiare. Sunt doar acestea trei? 

Doamna director Bănescu Viorica: Nu! 

Domnul consilier Pick Ladislau: Cine a selectat și pe baza la ce? 

Doamna director Bănescu Viorica: Eu pot să vă spun că sunt foarte multe 

solicitări. Au fost selectate în funcție de cele mai grave diagnostice pentru care au adus 

dovezi. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Eu, personal consider că ar fi util să constituiți și 

să treceți în comisia de sănătate, în primul rând, toate cererile. Mi se pare un pic lipsit de 

transparență pentru celelalte zeci de solicitări. Oamenii sunt necăjiți, am înțeles, bolile 

sunt grave. M-am uitat cu mare atenție la cele trei proiecte care ne-au fost propuse nouă, 

dar de ce să le aprobăm noi pe astea trei? Poate am fi aprobat altele, nu neapărat mai 

grave sau la fel de grave.  

Aici, eu consider că această practică trebuie cumva reglementată. Este incorect față 

de solicitanți, că există această suspiciune, că sunt criterii… 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Ne gândim la un mod în comisia de sănătate. Nu 

pot ajunge nebugetate, dar poate înainte de a fi propuse comisiei, să facem o altă comisie 

sau să delegăm…. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Din puct de vedere medical să încercăm să găsim 

o soluție transparentă pentru toți oamenii. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: În Consiliu efectiv, în comisia dinaintea ședinței, 

nu poate să intre decât cele pentru care avem bani. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Am înțeles! Dar, hai să găsim o formă și o 

formulă prin care să putem să dăm dovadă de transparență. Că așa ni se pun trei proiecte 

pe care le aprobăm, nu se pune problema să nu le aprobăm, dar poate… 

Doamna director Bănescu Viorica: În fața bolii toată lumea este egală, domnule 

consilier și ca …. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Unde e egală, dacă aveți 100 de solicitări și dvs. 

ați aprobat trei? 

Doamna director Bănescu Viorica: Pentru a cumpăra algocalmin, nu poți să 

compari o solicitare de a cumpăra un medicament cu un diagnostic grav. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Păi, asta vreau să știu care sunt celelalte 

diagnostice pe care le-ați exclus. 

Doamna director Bănescu Viorica: O să venim la comisie cu toate solicitările! 
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Domnul consilier Pick Ladislau: Vreau să fie transparentă treaba ca să nu fie 

suspiciunea că… 

Doamna director Bănescu Viorica: Vă asigur că nu există! 

Domnul consilier Țigănilă George: S-a aprobat doar la trei persoane. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț:  Nu s-a aprobat! 

Domnul consilier Țigănilă George: Se vor aproba! De ce nu am fost de acord să 

dea o valoare mai mică și la mai multe persoane? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Cine? 

Domnul consilier Țigănilă George: Trebuia să aprobați la mai multe persoane, 

domnule inspector! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Cine? Spuneți, cine! 

Domnul consilier Țigănilă George: Dvs., că faceți parte din comisie. Să scoatem 

bolnavi care necesită niște bănuți pentru medicamente? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: De acord cu dvs., numai că faceți niște acuzații 

nefondate. La noi nu au ajuns decât cele trei. 

Domnul consilier Țigănilă George: A venit un cetățean la mine cu un dosar 

extraordinar… 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Faceți precizarea! Cine? 

Domnul consilier Țigănilă George: Și e bolnav grav de tot… 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Cine? 

Domnul consilier Țigănilă George: Vreți să vă spun cine e? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Spuneți! 

Domnul consilier Țigănilă George: Am să merg la doamna să-i spun. Și nu i s-a 

acordat, înțelegeți! Haideți să acordăm la mai multe persoane! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Domnule consilier, dacă ar fi bani am da la toți. 

Domnul consilier Țigănilă George: Sunt niște sume foarte mari aici. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Nu sunt mari, vă spun eu că dacă, Doamne ferește 

să fiți în cazul oricăruia dintre cei trei. Nevoile de bani sunt mult mai mari. Am înțeles 

punctul dvs. de vedere: să dăm la toți câte puțin. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Problema se pune de transparență în a alege. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Am înțeles punctul dvs. de vedere. 

Domnul consilier Țigănilă George: A ales la cine au vrut dânșii. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Cine, domnule consilier? Asta vreau să vă întreb! 

Domnul consilier Țigănilă George: Comisia, domnule! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Care comisie? 

Domnul consilier Țigănilă George: Care a aprobat ajutoarele. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Dvs. vorbiți de o comisie. Eu vreau să vă cer și 

trebuie să ne spuneți acum, care este comisia aia despre care vorbiți? 

Domnul consilier Țigănilă George: De sănătate și învățământ. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Nu e adevărat! Ești într-o eroare, îmi pare rău! 

Domnul consilier Țigănilă George: Dar cine? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Toate solicitările care au ajuns la Comisia de 

învățământ, cultură, sport, sănătate și este președinte domnul Ilie Clement, au fost 

aprobate. 
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Domnul consilier Țigănilă George: Nu e adevărat! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Vorbești prostii! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Nu comisia a selectat, comisia a aprobat ce i-a fost 

adus. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: A aruncat la noi un cartof fierbinte, pe care nu 

aveam de ce să-l primim. Nu am înțeles! 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnul consilier continuă să ne jignească pe cei 

cinci consilieri care facem parte din Comisia de învățământ, cultură, sport, sănătate. Din 

punctul dumealui de vedere, ar trebui ca prin reprezentantul partidului din care dumnealui 

face parte, să ridice aceste probleme care nu-și au nici o justificare, în ședință. Ori noi, la 

comisie, poate dumnealui nu știe, aprobăm proiectele care urmează a fi puse analizei cum 

este situația proiectelor de astăzi. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Asta încercam să-i spun și eu! Că nu comisia 

selectează. 

Domnul consilier Ilie Clement: Iar oamenii de la Direcția de Asistență Socială, în 

raport de suma pe care o au, încearcă să înțeleagă mai multe cazuri medicale. Ori, dacă e 

un caz grav, normal că e prioritar în fața unuia care vrea să-și ia antinevralgic, cum 

spunea doamna director. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Normal! Domnule Țigănilă, lăsați-l să vorbească! 

Domnul consilier Ilie Clement: Trebuie să mă respectați și ca vârstă și ca om! Nu 

suntem pe șoseaua Bălănoaiei, vă rog eu frumos! 

Domnul consilier Țigănilă George: Nu suntem în piață să vindem flori! 

Domnul consilier Ilie Clement: Muncim cinstit, să facem un ban! Da? Vă rog 

foarte mult, fiți mai cuviincios! Propunerea domnului doctor mi s-a părut și mie benefică. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Trebuie să ne gândim la o variantă de transparență 

ca să nu mai existe discuții. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Intenția chiar a fost de bună credință, nu știu de ce 

a generat discuțiile. Problema este ca acea comisie de sănătate pe care o conduceți cu 

onoare, aceea să fie pusă în situația de alege pentru că mi se pare nedrept și încă o dată 

mă repet, mi se pare nedrept ca nu știu cine să decidă. Chiar nu are importanță cine 

stabilește ca doar aceste trei excepții, că sunt bani, că nu sunt bani, adică trebuie să 

pricepem și să priceapă și lumea. Pentru că și noi primim solicitări, ne roagă, ne întreabă 

lumea: cum pot să-mi iau și eu o proteză. Deci, problema este mai mult de transparență. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Am înțeles! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Nu este primul ajutor de urgență care se acordă 

de către Consiliul Local și nici ultimul și cu certitudine și la anul vom acorda. Acest 

obicei de a ajuta oamenii mi se pare unul corect și legal și de ani de zile, cei care aleg 

aceste cazuri, sunt cei de la Direcția Socială. Dacă-i punem sub ideea că aceștia sunt 

vinovați că ar face eu știu, acolo o triere nenormală și nefirească și ilegală a acestor 

cazuri, este un pic jignitor pentru cei de acolo. Eu am lucrat acolo și știu că sunt oameni 

competenți și serioși. Nu mă îndoiesc de faptul că sunt foarte multe cereri și sunt sigur că 

mult mai mulți concetățeni de-ai noștri, merită să primească un astfel de ajutor. Tocmai 

de aceea, bănuiesc că vom fi atenți ca la anul când facem acest buget, pentru că până la 

urmă este vorba de bani. Să prindem mai mulți bani pentru ajutoarele de genul acesta și 
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atunci putem să le dăm către Direcția Socială mai mulți bani care să ajute mai mulți 

concetățeni. Pe de altă parte este cert că numai în pielea oamenilor acelora nu e bine să fi, 

când trebuie să alegi între 200 de cereri care toate sunt strigătoare la cer și nu știu doar o 

cerere, oamenii aceia știu situația. Au făcut anchetă socială, au fost în casa omului, au 

văzut necazul omului, au văzut cu ce se confruntă familia respectivă. Nu le-au ales așa, 

din aer sau aleatoriu sau după calculator. 

Vin să susțin cauza celor de la Direcția Socială și mi se pare corect să avem 

încredere în angajații instituției pentru care mai devreme, am votat aici să le dăm cadouri 

pentru copii lor și după aia venim și-i jignim cumva, spunând că sunt neprofesioniști și că 

nu știu ce fac. Mă așteptam să răspundeți mai ferm, doamna director, pentru că știu cât de 

greu vă este să faceți ceea ce ați făcut, să aduceți aceste dosare aici în fața noastră. Noi 

trebuie să ne aplecăm asupra acestora, să vedem dacă sunt legale sau nu, să le votăm sau 

nu. Și sigur ca și propunere pentru viitor, ideea de a aduce, dacă ceilalți colegi vor să 

aducă aici toate acele cereri, gândiți-vă ce înseamnă și câte cereri sunt pe lună. Deci, o 

parte a Consiliului ar trebui să stea aici și să lucreze numai ca să vadă acele cereri. Sunt 

foarte multe! Mulțumesc! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Sper să nu se înțeleagă greșit. 

Nimeni nu avrut să jignească pe nimeni și practic s-au cerut niște criterii care să vină în 

ajutorul Direcției Sociale. Fiindcă am mai trecut prin alte sindicate la care am luat parte 

prin același gen de probleme, însă suntem chelmați aici să facem administrare, iar noi am 

putea s-o ajutăm pe doamna Bănescu dacă ar avea criterii astfel încât: pentru boli grave 

un cuantum de, pentru boli mai puțin grave un cuantum de. Ca să avem prevăzut, domnul 

Muscalu, întradevăr spune bine, pe bugetul de anul viitor la capitolul ”Alte cheltuieli” sau 

unde putem să ne încadrăm, ca să putem să servim cât mai multă lume cu sume cât mai 

onorabile. Mulțumesc! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.950 lei, doamnei Grigore Iuliana din Giurgiu 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.000 lei, domnului Gheorghe Marian din Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unor bunuri şi includerea în contractul de delegare încheiat între 

Municipiul Giurgiu şi societatea Giurgiu Servicii Locale S.A. 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea recalculării chiriei şi 

prelungirea duratei contractelor de închiriere care au ca obiect locuinţe pentru 

tineri, destinate închirierii realizate de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea raportului de evaluare 

necesar vânzării prin atribuire directă cu drept de preempţiune a terenului în 

suprafaţă de 21,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, Bulevardul Mihai Viteazu, 

adiacent Bloc 208/3S1 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz nefavorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Am mai discutat și data trecută, iarăși revenim 

la aceeași discuție. Este în centrul orașului, am văzut și prețul cu care vrea să se vândă, 
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este undeva la aproape cât încasăm pe perioada de concesiune, dar acesta rămâne pe 

viață. Așa că vom pierde ca Primărie de fiecare dată când vindem aceste locuri. 

Propunem să rămână în concesiune pentru că se poate folosi de el. 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: O singură remarcă! Acest teren care a fost 

concesionat în vederea construirii unui grup social, din câte am înțeles, precizează că este 

pentru farmacia Doina, ceva de genul acesta. Farmacia fiind închiriată de la firma 

domnului Gheorghe Ștubeanu. În contractul de concesiune, dacă nu mă înșel scrie că nu 

poate fi bunul concesionat mai departe folosit ca și închiriere sau subconcesionare ca 

părți din el, nu neapărat integral. Nu știu cum poate fi interpretat, având în vedere că el s-

a solicitat pentru a fi construit acel grup sanitar și închiriat mai departe farmaciei. Nu 

știu! Cred că nu am înțeles eu greșit, condițiile care au fost depuse în spatele proiectului 

de hotărâre? Deci, nu folosește firma respectivă concesiunea, o închiriază mai departe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 8 voturi pentru (domnul Ilie Clement, 

domnul Barbu Ionuț, doamna Săndulescu Petronela Marinela, doamna Falan Corina, 

domnul Neacșu Lucian, domnul Sîrbu Mitică, doamna Nichita Tereza și domnul Oprișan 

Gigi). Împotrivă? 12 împotrivă. Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică deschisă cu strigare a unui teren disponibil excedentar situate în incinta 

Liceului Teoretic „Nicolae Cartojan” din Giurgiu 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Comisia solicită să se precizeze poziția amplasării. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? 

Domnul director Trăistaru Cristian: A fost anexat planul. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Alte discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? 6 coturi împotrivă. 

Abţineri? 1 abținere. 

Domnul secretar Roșu Petre: Este vorba de închiriere prin licitație publică, fiind 

vorba de domeniul public, nu s-a aprobat. 

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică deschisă cu strigare a unor terenuri ce aparţine domeniului public al 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Aș vrea să remarc faptul că tot într-

un oraș sărac apar cât mai multe shaormerii, vânzări bilete Bingo, pariuri, farmacii și 

restul. Eu nu cred că este bine să aprobăm punerea pe trotuare a unor gherete de vânzare 

bilete Bingo și este bine să susținem antreprenoriatul giurgiuvean care are spații 

comerciale spre închiriere pe care-i fiscalizăm cu 1,3 și nu le cerem acestor antreprenori 

care vin să vândă bilete de Loto sau de Bingo, să închirieze pur și simplu spațiile 

comerciale ale antreprenorilor giurgiuveni. Mulțumesc! 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: O singură remarcă aș avea, și o rugăminte 

în același timp, pentru viitoarele solicitări de închirieri, concesiuni sau altceva, să se 

prezinte și avizul, punctul de vedere al Direcției de Urbanism, în speță al arhitectului șef 

al orașului pentru ca să știm dacă aceste închirieri sunt în conformitate cu planurile 

urbanistice ale orașului. Adică, exact ceea ce spune domnul consilier, să nu strice 

imaginea orașului sau peisajul urban. Mulțumesc! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? 7 

voturi împotrivă. Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate și 

aprobarea studiului de oportunitate şi caietului de sarcini în vederea 

concesionării prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 22,00 mp., situat 

în Municipiul Giurgiu, strada Nicolae Bălcescu, adiacent Magazin „Ambianţa” 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică este acord cu art.1 (dreptul de 

proprietate), iar în celelalte articole se elimină.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel:  Știm cu toții despre ce loc e vorba, am trecut pe 

acolo, trecem pe acolo și suntem obligați să trecem pe acolo. E în centrul orașului și cred 

că cei care au fost acolo au văzut dacă aprobăm acel lucru, nu se mai poate trece pe acolo. 

A mai fost o discuție aici referitoare ca să nu se strice peisajul urban, dar pe de altă parte, 

de data asta, dacă aprobăm acest lucru nu se strică doar peisajul, ci nu mai e posibil nici 

trecerea efectivă, plus că acolo este o stație de autobuz în care oamenii în momentul 

acesta chiar stau. 



 19 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: În urma documentării la uzina de apă, la 

Apa Service, am avut confirmarea domnului director că în zona respectivă, există 

subtraversare chiar pe trotuar cu conductă principală de 250 de apă potabilă. În cazul în 

care s-ar închide spațiul respectiv, nu s-ar mai putea efectua intervenție, eventualele 

intervenții la conductele respective. Deci, am certitudinea directorului general de la Apa 

Service. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Din ce știu eu, nu este propusă închiderea 

spațiului, dar ei vor trebui să vină să-și ia un certificat de urbanism și o autorizație de la 

noi, dacă va dori să facă acest lucru. 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: În documentație precizează că solicită 

spațiul de 22 mp pentru mărirea spațiului de expunere al magazinului. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 4 voturi pentru. Împotrivă? 16 voturi 

împotrivă. Abţineri?  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Pentru amendamentul propus ca acest proiect de 

hotărâre să aibă un articol unic. Adică art. 1 devine articol unic și rămâne în forma care 

este, fără celelalte articole. Să se constate doar dreptul de proprietate. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Acum se supune la vot cu amendamentul comisiei, 

adică să se constate doar dreptul de proprietate. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 1.025,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada Gloriei, adiacent 

nr.7 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 9 voturi pentru. Împotrivă? 10 voturi 

împotrivă (doamna Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, domnul Anghelescu 

Adrian Valentin, doamna Ciulacu Mirela, domnul Muscalu Ionel, domnul Vladu 

Alexandru, domnul Gâdea Gheorghe, domnul Țigănilă George, doamna Meclea Alina, 

domnul Pick Ladislau). Abţineri? 1 abținere (domnul Ionescu Liviu Ovidiu). 

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului local de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2016 şi rectificarea Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț:  Discuţii? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Eu nu am fost în mandatul trecut și 

aș vrea să-i întreb pe cei care au fost: așa se termină în fiecare an bugetul? Scădem de la 

investiții și de la cultură și de la educație și alocăm la cheltuieli materiale? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu am fost în mandatul trecut și vă pot 

răspunde că am mai spus-o și acum trei luni de zile în ședință ordinară, este prima dată 

când se întâmplă să luăm bani de la investiții să mergem cu ei la cheltuieli de funcționare. 

Asta și datorită faptului că s-a mărit aparatul administrativ al Primăriei și al direcțiilor. 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: Au fost sume prevăzute în buget pentru 

executarea unor investiții dar în urma licitațiilor organizate, acestea s-au realizat cu sume 

mai mici decât cele care au fost prevăzute și atunci sumele respective sunt realocate. 

Dacă greșesc, rog Direcția Economică să mă corecteze. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Tocmai asta ceream domnule 

Ionescu. Dacă a rezultat o economie de la investiții, putem aloca pe strategii de 

oportunitate către alte investiții, nu să mutăm pe cheltuieli materiale. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Banii se alocă acolo unde este necesar la 

momentul acela. Ați văzut, peste tot este nevoie de bani! Vrem să dăm și la cei bolnavi, 

vrem să dăm și peste tot. Dacă nu sunt? 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: Ca să clarificăm, aș vrea ca Direcția 

Economică să ne precizeze ce am spus anterior. Adică, dacă sunt sume rezultate ca 

urmare a licitațiilor. 

Doamna Ionete Ralica: Asta, Direcția de Dezvoltare vă poate răspunde, noi nu 

avem rezultatul licitațiilor. Dar, de fiecare dată la sfârșit de an, întradevăr se realocă 

prevederile disponibile și fiecare direcție își face analiza activității și ne reorientăm pe 

pozițiile de buget. Respectiv, aici am avut poziții de buget pe secțiunea de funcționare 

care sunt necesare. După cum ați văzut sunt cheltuieli pentru școli, sunt servicii publice 

care sunt necesare. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Sunt și resturi de la lucrările care s-au făcut și 

s-au realocat. Cum spunea și colegul mai devreme, banii ăștia trebuiau să meargă pe 

investiții pentru că ei au fost pentru investiții și nu pentru funcționare. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2016 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din Bugetul Local a 

sumei de 1.300 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor Centrului 

Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia 

sărbătorilor de iarnă – Crăciunul 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din Bugetul Local a 

sumei de 6.400 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor Direcţiei de 

Asistenţă Socială Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia sărbătoarilor de 

iarnă – Crăciunul 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 4.600 lei, 

pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor Direcţiei Poliţiei Locale a 

Municipiului Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia sărbătorilor de 

iarnă – Crăciunul 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 3.800 lei, 

pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor Direcţiei de Impozite şi Taxe 

Locale a Municipiului Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia 

sărbătorilor de iarnă – Crăciunul 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 25: proiect de hotărâre privind alocarea din Bugetul Local a sumei de 

800 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor în beneficiul 

copiilor, cu ocazia sărbătoarilor de iarnă – Crăciunul 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor practicate de Girugiu 

Servicii Locale S.A.  pentru serviciul de salubrizare 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 7 

abțineri (doamna Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, domnul Anghelescu 

Adrian Valentin, doamna Ciulacu Mirela, domnul Țigănilă George, doamna Meclea 

Alina, domnul Pick Ladislau). 

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind  aprobarea Documentației de avizare a 

lucrărilor de intervenție (DALI) și a principalilor indicatori tehnico-economici 

pentru proiectul ”Conservarea, restaurarea și integrarea în țesutul urban a 

Podului Bizetz” 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind  aprobarea Documentației de avizare a 

lucrărilor de intervenție (DALI) și a principalilor indicatori tehnico-economici 

pentru proiectul ”Restaurarea parțială, conservarea, protecția și promovarea 

Cetății Giurgiu” 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 29: proiect de hotărâre privind  aprobarea Documentației de avizare a 

lucrărilor de intervenție (DALI) și a principalilor indicatori tehnico-economici 

pentru proiectul ”Reabilitarea unor zone istorice din ansamblul urban Parc 

Alei” 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind  aprobarea Documentației de avizare a 

lucrărilor de intervenție (DALI) și a principalilor indicatori tehnico-economici 

pentru proiectul ”Restaurarea, consolidarea și conservarea Centrului Cultural 

Ion Vinea” 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului 

”Restaurarea, consolidarea și conservarea Centrului Cultural Ion Vinea”, 

pentru finanțare prin Programul Operațional Regional 2014-2020 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului 

”Conservarea, restaurarea și integrarea în țesutul urban a Podului Bizetz”, 

pentru finanțare prin Programul Operațional Regional 2014-2020 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului 

”Reabilitarea unor zone istorice din ansamblul urban Parc Alei”, pentru 

finanțare prin Programul Operațional Regional 2014-2020 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului 

”Restaurarea parțială, conservarea, protecția și promovarea Cetății Giurgiu”, 

pentru finanțare prin Programul Operațional Regional 2014-2020 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada decembrie 2016 - 

februarie 2017 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Propuneri? 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Propun pe domnul Ilie Clement. 

Domnul consilier Țigănilă George: Propun pe domnul Anghelescu Adrian 

Valentin. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Cine este pentru domnul Ilie Clement? 19 voturi 

pentru. Împotrivă? 1 vot împotrivă (domnul Țigănilă George). Abţineri? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Și domnul Clement m-ar fi votat pe 

mine. 

Domnul consilier Ilie Clement: Cu siguranță! 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Mai avem: 

Punctul 36: Analiza activităţii Direcţiei Poliţiei Locale a Municipiului Giurgiu, pe 

trimestrul III 2016 
 

Dacă sunt discuții?  

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: Legat de raportul activității Direcției 

Poliției Locale, la activitățile desfășurate, să se prezinte o analiză cu măsurile care au fost 

luate și identificate concret și ce nu s-a respectat. Adică, dacă a fost vorba de urmărirea 
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lucrărilor, dacă a fost vorba de autorizații și ce măsuri s-au luat concret la fiecare, 

centralizat la final cu număr de sancțiuni și valoarea. 

Domnul Penciu Mihăiță: Am înțeles! Data viitoare vom prezenta activitatea acestui 

compartiment specificând pentru fiecare sancțiune care s-a dat și autorizație sau 

neîndeplinirea condițiilor. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Vreau să zic câteva vorbe referitor la activitatea 

de dimineață a Poliției Locale și vreau să felicit instituția pentru că a reușit să 

decongestioneze majoritatea zonelor de școală. Înainte era foarte greu să ajungi la orice 

școală din oraș dimineața. Deci, vreau să-i felicit și să-i rog să continue în felul acesta 

pentru că fac un lucru bun pentru toată comunitatea. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Dacă nu mai sunt alte discuții, declar închise 

lucrările ședinței de astăzi!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1428. 
 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                   Cioacă Ionuț                         SECRETAR, 
 

           Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 
 

                                 Stanciu Violeta 

 

 

 

 

 

 

 
 


